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Verslag 
(vergadering via videoconf.) 
 
Aanwezig: Mieke Seminck, Gery Follens, Erik Chevrolet, Patrick Van Caelenberghe, Patrick Van Waes, 
Jos Jacobs, Geert Verdoodt, Johan Permentier, Peter Robbens, Rutger Smith, Ludwig Peetroons, 
Josefien Van Peteghem, Paula Vanhoovels (t.e.m. agendapunt 2), Wim Poelmans (t.e.m. agendapunt 
2), Owen Malone (enkel agendapunt 3) 
Verontschuldigd: / 
Afwezig: / 
 

 

1 GOEDKEURING VERSLAG VORIGE VERG. 

Verslag van 22 maart 2021 wordt goedgekeurd. 
 

2 UPDATE PROJECTEN: RUN FREE, MINDFULRUNNING, JONGE LEEUWEN 

VAL-personeelsleden Paula Vanhoovels en Wim Poelmans (in dienst van de federatie in het kader van 
het 3-jarig Erasmus+ Project) geven een update van onderstaande projecten. 

2.1 Mindfulrunning binnen recreatie 

Het laagdrempelig project Run4All kadert in de projectsubsidies van Sport Vlaanderen. 
Binnen dit project voorzien we in 2021 Mindfulrunning en in 2022 Slowrunning. 
 
Binnen onze federatie was hiervoor geen expertise dus is er een samenwerking opgestart met 
mindfulrun-instructeur Marleen Claeys. 
Zij geeft infosessies/webinars, gestart tijdens de VTS-marathon in maart en vanaf nu 1x per maand. 
Er komt een opleiding voor mindfulrun begeleiders. (korte duur, vergelijkbaar met de opleiding 
CoRunner in 2 à 3 sessies) In het kader van deze opleiding wordt er ook een handboek gemaakt als 
cursusmateriaal. 
Tenslotte zal er in het najaar gestart worden met Start2Mindfulrun (het kán eventueel een 
opvolgtraject zijn voor Start2Run). Dit kan gericht zijn naar zowel recreatieve als competitieve 
lopers. 
 
De lancering van het hele project gebeurt tijdens de Running&Co-dag op 23 oktober in Groot-
Bijgaarden. Hier voorziet men een samenwerking met Koen Naert. 
 
In het project van Run4All is ook een samenwerking voorzien met BOV’ers (Bewegen Op Voorschrift) 
en medewerkers in psychiatrische instellingen waarbij men mensen kan doorsturen voor deelname 
aan het project. 
Via Start2Mindfulrun is er zeker een manier om de “vrije lopers” te bereiken. Een werkpunt zal 
echter zijn: een aangepaste aansluitingsformule bij onze clubs/federatie. 
 
Patrick Van Waes haalt de concurrentie aan van de personal coaches die dit mindfulrunnen nu ook 
reeds aanbieden maar dan wel in kleinere groepen zoals 1 op 2 of 1 op 3 tegenover wij als clubs die 
dit aan grotere groepen zouden aanbieden. 
Op dit moment kunnen we ons hier niet echt op voorbereiden hoe we hiermee zullen omgaan. 
 
Vervolgtraject: in 2022 is het de bedoeling om SlowRunning uit te bouwen. 
Al rijst de vraag of dit Slow Runnen niet beter vervangen wordt door Trail Runnen gezien de 
populariteit van dit laatste. 
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2.2 Clubprojecten “2.0 Club” 

Kadert binnen de innovatieve projecten van Sport Vlaanderen. 
Dit bestaat uit 3 luiken: Jonge Leeuwen, Clubgrade, Professionaliseren 
 
Jonge leeuwen: 
Dit VSF-project wordt gelanceerd in mei 2021. Gericht naar 16-25 jarigen die clubondersteunende 
projecten in de brede zin uitwerken waarbij de federatie accenten kan leggen. Van september 2021 
tot januari 2022 heeft de federatie tijd om deze projecten te zoeken bij de clubs en daaruit 1 
winnaar te selecteren die doorgaat naar het VSF-project om daar verder begeleid te worden. 
 
Onze federatie ondernam hiervoor reeds een voortraject in het voorjaar 2021 voor onze clubs: “Boost 
je club” waarbij het doel clubbinding/ledenwerving is. Hierin worden de deelnemers ondersteund 
(opmaken projectplan, budgetplan, eventorganisatie, naar behoefte…) 
In parallel loopt er bij de Koning Boudewijnstichting een gelijkaardig project. 
 
ClubGrade: 
Onlangs zijn er 2 infosessies geweest: wat is Clubgrade, welke ondersteuning bieden ze, … 
Het is een project van de VSF met de bedoeling is om de bestuurlijke kracht van de sportclub te 
verbeteren. De VAL komt tussen in de kosten via projectsubsidie. 
 
Professionalisering: 
Hangt nog wat af van het overleg in de strategische werkgroep ‘Atletiekclub in 2030’. 
 
Paula wil graag ook nog enkele projecten van derden toelichten: 

 EAA Leadership Program 
 Herlaad jouw sportclub 

 
 

2.3 Run Free 

Wim Poelmans geeft mee wat de doelstellingen van het project zoal zijn. Het richt zich naar 
vluchtelingen. 

 Creëren van laagdrempelige loopgroepen voor vluchtelingen 
o 3 betrokken VAL-clubs: BVAC – ATLE – ALVA (Paula/Wim hebben nog meer clubs 

trachten te bereiken maar er is niet overal interesse) 
o 6 loopgroepen in opstart 
o 8 actieve loopgroepen 
(Per loopgroep varieert het aantal deelnemers rond de 10. 
Paula voegt er nog aan toe dat het minder belangrijk is om veel mensen hiermee te 
bereiken. Vooral clubs aanleren hoe laagdrempelig atletiek kan zijn en hoe eenvoudig 
het kan zijn om dit aan te bieden.) 

 Coachtraining om loopgroepen van vluchtelingen te begeleiden: er zijn het afgelopen jaar 3 
coachtrainingen doorgegaan 

 Opleiding van loopbuddy’s: er is een oproep gelanceerd 
 Taalstimulering: er is één vorming geweest maar verder nog niets vermits je geen mensen 

mag samenbrengen 
 Expertisedeling: hiervoor is een webinar geweest tijdens de VTS-marathon 

 
Globaal: 

 Er is een groei qua activiteiten en vragen vanop het terrein 
 Door dit project bereiken we een nieuw doelpubliek 
 Het sociaal engagement van de federatie kan in de aandacht worden gebracht 

 
Moeilijker: de link maken tussen loopgroepen en VAL-clubs (peter/meter systeem? Inzameling 
sportkledij?) 
 

Geert Verdoodt: een andere drempel is zeker ook de afstand tussen het opvangcentrum en de 
atletiekaccommodatie en dus hoe ver men zich moet verplaatsen. Niet evident! 
 
Mits goedkeuring door de Raad van Bestuur zal deze week een oproep gelanceerd worden omtrent het 
inzamelen van sportkledij voor dit project. Iedereen gaat akkoord. 
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3 EXTRA AGENDAPUNT: LIVESTREAM KVV’S 

Op voorstel van Ben Gyselinck (VAL-personeelslid – verantwoordelijke communicatie) wordt de optie 
besproken om in de toekomst livestreaming te doen bij kampioenschappen. 
 
Owen Malone, die er ook enige ervaring mee heeft, stelt zijn visie voor: 
 
Om het interessant te maken/houden voor de kijker, zijn er enkele noden voor een kwalitatieve 
livestream: 

 Duidelijk afgebakend programma (max. 3 uur) met spreiding van topmomenten waarbij 
loopnummers elkaar niet té snel opvolgen 

 Dynamische beelden met commentaar (meerdere camera’s, presentatie van atleten, 
livebeelden van loopnrs. én kampnrs.) 

 “Professionele” uitzending 
 
Om met zo weinig mogelijk middelen toch iets degelijk kunnen realiseren, zijn er enkele minimale 
technische vereisten. 
 
Patrick VW is voorstander om enkel te gaan voor een degelijk aanbod ofwel om het helemaal niet te 
doen en voegt er nog aan toe dat er een toegewijd team bij nodig is. 
 
De meeste reacties op het voorstel van Ben waren alvast positief maar in hoeverre zijn we bereid om 
hierin te investeren? Vragen we offertes op? 
Patrick VW geeft mee hoeveel de cameraploeg gekost heeft voor het laatste BK 10km op de weg 
(€7.500,00). 
 
Patrick VC vindt dat we op een bepaald moment moeten evolueren naar professionele uitstraling van 
onze betere wedstrijden in Vlaanderen/België en dit kost inderdaad iets…  
Erik stelt voor dat dit financieel verder uitgewerkt mag worden zodat er over een concreet bedrag 
gesproken kan worden. 
 
Concreet: Patrick VW, Ben en Owen formuleren samen een voorstel voor het KVV binnen 3 weken als 
test. 
 

4 STATUS CORONA 

Vraag van HAKI: bestaat de mogelijkheid om uitstel te krijgen voor het storten van het tweede 
voorschot. (deadline was in principe 30 april) 
De RVB gaat akkoord met uitstel en op het einde van het jaar zal dit verrekend worden. Clubs die 
reeds betaald hebben en dit geld graag terug willen voor verrekening op het einde van het jaar 
kunnen dit vragen. 
 
Iedereen heeft de beslissingen van de afgelopen overlegcomités ook kunnen volgen. Vooral de 
Versoepelingen die vandaag zijn ingegaan zijn van toepassing voor ons: buiten trainen in groepen van 
10 personen. 
8 mei zou er mogelijks nog iets versoepelen omtrent georganiseerde buitensport, maar nog 
afhankelijk van de statistieken op dat moment. 
Competitiesport is nog nergens aan bod geweest, al hadden wij daarop gehoopt. We zitten dus nog 
steeds in het ongewisse hierover en bijgevolg is er dus nog geen zicht op een vervolg van onze 
competitie. 
Op het overlegcomité van 11 mei zou competitiesport wel op tafel liggen. Via de klankbordwerkgroep 
worden onze bezorgdheden alvast doorgestuurd aan het kabinet. 
 
Peter Robbens: stelt voor om toch enkele principes af te spreken voor de zomer om iets van 
perspectief te kunnen bieden aan de clubs. Al dan niet schrappen, schuiven, … 
Met uitzondering van KVV A.C.en FLanders Cups die opgeschaald kunnen worden naar micromeetings, 
ziet hij niet veel andere mogelijkheden voor een verdere competitie in mei zonder dat de zomer 
eventueel uitgerekt zou worden voor verschuivingen. 
 
Johan Permentier vreest dat wanneer er nu geen perspectief meer geboden wordt voor onze 
breedtesporters, er nog meer terugval zal zijn in ledenaantal. 
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Gery nuanceert nog dat alle kansen die nu geboden worden aan onze clubs door versoepelingen 
gegrepen moeten worden. Als we nu een standpunt innemen, en er komen versoepelingen is het 
moeilijker om dan terug te komen op een beslissing. 
 

5 STATUS STRATEGIE 

De werkgroep ‘Atletiekclub in 2030’ heeft aangedrongen op een bevraging bij de clubs. Van daaruit 
heeft men uit verschillende instanties zoveel mogelijk vragen verzameld in deze bevraging. Daardoor 
is dit wel een vrij beladen en lange bevraging geworden.  

 Opsplitsen of niet? Webinar met duiding nodig? Pdf op voorhand rondsturen ter voorbereiding? 
 
Geert Verdoodt: maakt zich de bedenking of opsplitsen er ook voor gaat zorgen dat er geen 
éénduidige visie van de club zichtbaar wordt. Indien het samengebundeld is, stuur je er ook op aan 
dat men samen rond de tafel zit om dit te bespreken. Het formulier ook in pdf sturen naar de clubs 
zou de gelegenheid geven om de gezamenlijke bestuursvergadering voor het invullen van vragenlijst 
voor te bereiden en eventueel te verdelen onder de bestuursleden. 
Bovendien kan het niet invullen van de vragenlijst kan ook een signaal zijn dat de club in slechte 
papieren zit of gewoon geen interesse heeft. 
 
Doel: streven naar een 80% deelname van onze clubs om een duidelijk beeld te kunnen vormen. 
 

6 TOPSPORT 

6.1 Evaluatie stage Belek (TUR): 

Zeer succesvol. Iedereen heeft goed kunnen trainen. Binnen het team heeft er eenmalig een trainer 
positief getest op Covid maar ook dit is goed opgelost met de nodige quarantaine-voorwaarden. 
Jonathan Sacoor zal kunnen deelnemen bij het estafette-team in Polen. Dit is gunstig voor het team 
gezien het uitvallen van Christian Iguacel. 
 
Patrick VC heeft bedenkingen bij de selectie van de teams. Om alle wedstrijden af te kunnen werken 
in een tijdspanne van 30 uur, zijn er te weinig atleten mee. Rutger laat weten dat de samenstelling 
van de selectie ietwat stroef verlopen is. Moet volgende keer beter. 
 
Rutger heeft wel zijn bedenkingen bij het gezamenlijk trainingskamp met de LBFA. De meerwaarde 
ervan is toch wat zoek… 
 

6.2 Micro elitemeeting 

Positieve resultaten met een limiet voor EK U23. Het nut van deze meeting is gebleken! 
Op 8 mei zal in Lier de 2de micromeeting ingericht worden. Nadien mogelijks op 15 mei opnieuw ter 
gelegenheid van het KVV A.C. 
 

7 BENOEMING ESTHER VAN DER ZWAAG ETHISCHE COMMISSIE (NU MOGELIJK DOOR WIJZIGING 
IR) 

Esther kon initieel niet benoemd worden gezien ons toenmalig Huishoudelijk Reglement dit niet 
toeliet. Ons Intern Reglement dat nu van toepassing is, laat dit wel toe. 
Ludwig voegt er nog aan toe dat haar profiel zeker voldoet en ze een toegevoegde waarde kan zijn. 
Iedereen gaat akkoord. 
 

8 VRAAG ATLETENCOMMISSIE 

Voorstel om meer ruimte te laten aan atleten om gesponsorde kledij te dragen op FC’s en A-meetings 
in België. 
 
Standpunt RVB: 
Het reglement omtrent clubkledij is reeds aangepast enkele jaren geleden waarin reeds meer 
toegelaten werd qua persoonlijke sponsors. Deze regelgeving wijkt reeds enorm af van de 
internationaal geldende regels. 
De versoepeling om eigen sponsorkledij te dragen werd ook reeds besproken op de AV van 2019 en is 
niet gewijzigd. 
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De Raad van Bestuur is het nu unaniem eens dat deze beslissing van de clubs niet overruled wordt 
met als stelling dat de clubsponsors moeten gerespecteerd worden. 
 
De atleten zouden deze vraag kunnen stellen op clubniveau waardoor de club eventueel kan beslissen 
om over te stappen naar een nieuwe clubtrui in het algemeen. Onder dien verstaande dat de clubtrui 
herkenbaar blijft! 
 

9 FEEDBACK BELEIDSCOMMISSIES 

9.1 Competitie 

Aanstaande woensdag is de volgende vergadering gepland. 
 

9.2 Recreatie 

Één van de commissieleden had opgemerkt dat het reglement voor wegwedstrijden volledig beheerd 
wordt door de BC Competitie. 
Eventueel is het mogelijk in overleg te treden met de BC Recreatie als het wegwedstrijden betreft? 
Uiteraard niet wat betreft de kampioenschappen op de weg. 
Patrick Van Caelenberghe gaat hier helemaal mee akkoord. 
 

9.3 Jeugd 

AMO Sport zit met problemen voor het leveren van de materialen voor de recente groepsaankoop 
(Kan/Ben). Gezien Corona komt dit nu ook weer niet zó slecht uit… Al kunnen de clubs hier dan ook 
nog niet op beginnen trainen/oefenen. 
Ook de eerste testmeetings zullen opnieuw uitgesteld worden. 
Het aanbod voor Kan/Ben komende winter is besproken: zij zullen als 1 groep beschouwd worden. 
Voor veldlopen: crossen volgens principes die de Kangoeroes de afgelopen jaren ook al hadden. 
In het Paspoort dat men nu reeds heeft voor outdoor zou dan een vak voorzien worden voor stempels 
bij deelname aan een veldloop. 
Indoor ligt gevoeliger maar de conclusie is dat er een transfer moet gebeuren van het outdoor 
gebeuren naar het indoor gebeuren waarbij organisatoren toch de kans hebben om hen iets aan te 
bieden. Voorlopig enkel in de – voor ons gekende – indoorhallen toegelaten. 
Er is nog geen consensus of de organisator tegelijkertijd voor Kangoeroes en Benjamins moet 
inrichten. Al is de commissie het wel eens om deze categorieën niet UIT elkaar te trekken. 
 

10 KOMENDE VERGADERDATA RVB 

 31 mei 2021 
 28 juni 2021 

 

11 VARIA 

 IFAM Indoor: moet zijn datum voor volgende winter reeds doorgeven aan European Athletics. 
Gezien vele verschuivingen op Europees niveau zou de meeting eventueel verschuiven naar de 
datum van het KVV/LBFA A.C. - > te bespreken in BC Competitie en in overleg met LBFA. 

 
 
BELANGENCONFLICT REGISTER 
Wanneer / Waar Wie Waarom Actie 
RVB 26/4/2021 
 
 

Bestuurders wiens club 
een FC organiseert 

Verlenging 
competitiestop tot 9/6 
wegens corona en de 
maatregelen voor de 
Flanders Cups 

De bestuurders van 
clubs met FC nemen 
niet deel aan de 
beslissing 

 


